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Z Á P I S N I C A  

z 19. mimoriadne zvolaného zasadnutia obecného zastupiteľstva Borský Mikuláš, ktoré 

sa uskutočnilo dňa 12.januára 2022 o 17,00 h v zasadačke Obecného úradu  Borský Mikuláš 
v súlade s opatrením Úradu verejného zdravotníctva SR a podľa § 48 ods. 4 písm. e) zákona č. 

355/2007 so sprísnenými protiepidemickými opatreniami s dôrazom na maximálnu ochranu 

ľudí a elimináciu rizika šírenia ochorenia vírusom COVID-19. 

Podrobný zvukový záznam o priebehu rokovania je zverejnený na webovom sídle obce.  

___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní poslanci obecného zastupiteľstva: 

 

Bc. Gabriela Cintulová, Ján Dobiaš, Ján Drinka, Jozef Michalica, Tibor Ruchovanský, Martin 

Šedivý, Ján Záhončík, RNDr. Peter Gerhart, PhD. 

 

Ospravedlnení: Bc. Dan Záhončík, Ing. Pavol Kracina, Ing. Jozef Cvečka 

 

 

Rokovanie 19. zasadnutia obecného zastupiteľstva mimoriadne zvolaného otvoril 

a viedol starosta obce p. Bc. Róbert Macek, ktorý po prekontrolovaní prezenčnej listiny zistil, 

že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov obecného zastupiteľstva a  zasadnutie vyhlásil 

za uznášaniaschopné. 

 Za overovateľov zápisnice určil pána Martina Šedivého a pána RNDr. Petra Gerharta, 

PhD. 

 

Program rokovania obecného zastupiteľstva navrhoval nasledovne: 

 

1. Otvorenie  

2. Prerokovanie návrhu na podanie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004“ 

3. Diskusia 

4. Záver 

 
 

 Predložený program rokovania poslanci obecného zastupiteľstva 8 hlasmi schválili 

a starosta obce pokračoval voľbou návrhovej komisie, ktorú odporúčal zvoliť v tomto zložení: 

p. Bc. Gabriela Cintulová, p. Tibor Ruchovanský a p. Jána Drinku. 

Za uvedený návrh dal hlasovať a zároveň skonštatoval, že všetci  poslanci súhlasili s tým, aby 

návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

 

2. Prerokovanie návrhu na podanie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004“ 
 

 Starosta obce p. Bc. Róbert Macek informoval prítomných, že v roku 2021 bola 

Fondom na podporu športu vyhlásená nová výzva  na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“ číslo 2021/004 na realizáciu projektu s názvom „Výstavba športového areálu 

v obci Borský Mikuláš“. Na základe tejto informácie uviedol, že výzva s uvedeným názvom 

vyhlásená v minulom roku bola evidovaná pod číslom 2020/01, a preto je potrebné prijať 

nové uznesenie z dôvodu zmeny čísla (2021/004). 
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Zároveň poznamenal, že spolufinancovanie tohto projektu, ktoré bolo uvedené aj v pôvodnom 

uznesení č.  281/2021 sa nemení a zostáva vo výške 136 535,70 eur. 

 Poslanci OZ k tomuto bodu, ktorého problematika bola podrobne prerokovaná na 14. 

zasadnutí dňa 10. februára 2021 nemali výhrady, a preto starosta obce požiadal poverenú 

členku návrhovej komisie Bc. Gabrielu Cintulovú o predloženie uznesenia: 

 

U z n e s e n i e  č í s l o  445/2022 

Obecné zastupiteľstvo Borský Mikuláš 

 

A : s c h v a ľ u j e  
1. predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 z Fondu na podporu športu na realizáciu 

projektu s názvom „Výstavba športového areálu v obci Borský Mikuláš“ 

 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 

 

3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

do výšky 136 535,70 eur (v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci) 

 

Počet prítomných poslancov: 8 

Hlasovanie poslancov OZ: 

Za:   8    Proti: 0  Zdržal sa hlasovania: 0 

 

 

3. Diskusia 

  

1. Poslanec OZ p. Ján Dobiaš sa zameral na občanov, ktorí majú v obci zakúpené rodinné 

domy, zdržiavajú sa v obci, avšak nie sú prihlásení na trvalý pobyt. Poukázal najmä na to, že 

tento stav má negatívny dopad na príjmy obce, resp. podielové dane, a preto dal na zváženie 

poslancom obecného zastupiteľstva, či by nebolo možné občanom, ktorí aktívne žijú v obci, 

ale nemajú trvalý pobyt v obci, zvýšiť poplatok za odpad, na čo pán starosta aj niektorí 

poslanci zareagovali, že by to bolo diskriminačné. 

2. Starosta obce p.  Bc. Róbert Macek v záujme doriešenia tejto otázky navrhoval poslancom, 

aby sa vhodnými návrhmi zaoberali na  pracovnej porade. 

3. Poslanec OZ p. Ján Záhončík kriticky poukázal na používanie pyrotechniky v našej obci. 

Poznamenal, že občania pyrotechniku nepoužívajú len počas silvestrovských osláv a osláv 

Nového roka, kedy je to akceptovateľné, ale i v predvianočnom období a kedykoľvek 

v priebehu roka. 

4. Starosta obce p. Bc. Róbert Macek zareagoval na pripomienku v tom zmysle, že bola 

prostredníctvom miestneho rozhlasu zverejnená rozhlasová relácia, v ktorej boli občania 

požiadaní o obmedzenie používania pyrotechniky a boli ohľaduplní k ostatným občanom 

a zvieratám. Zároveň sa zmienil o zákone 58/2014, v zmysle ktorého informoval prítomných, 

že používať pyrotechnické výrobky v priebehu roka možno iba so súhlasom obce na základe 

vopred podanej písomnej žiadosti občanom. V žiadosti je potrebné uviesť meno, priezvisko, 

adresu pobytu, dátum a miesto použitia pyrotechniky, kategóriu a druh pyrotechnického  

výrobku s uvedením časového úseku. 

Na záver dodal, že je veľmi obtiažne vypátrať miesto a osobu, ktorá poruší citovaný zákon, 

a taktiež prijať opatrenia a zabezpečiť ich kontrolu v záujme zamedzenia používania 

pyrotechniky.   
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5. Poslanec obecného zastupiteľstva RNDr. Peter Gerhart, PhD. sa zapojil do diskusie, pričom 

uviedol, že mesto Trnava má prijaté Všeobecné záväzné nariadenie o obmedzení používania 

pyrotechnických výrobkov, v zmysle ktorého obmedzuje alebo zakazuje používanie 

pyrotechnických výrobkov. Používanie pyrotechniky je možné len v časovom rozpätí, ktoré 

majú uvedené v spomínanom VZN. Podľa jeho vyjadrenia by bolo prijatie VZN  ideálnym 

riešením. 

Ďalej sa vyjadril k problematike trvalého pobytu občanov, pričom pre porovnanie spomenul 

mesto Bratislava, kde taktiež prichádzajú o dosť vysokú čiastku v príjmovej časti rozpočtu. 

Zároveň poznamenal, že mesto Bratislava túto situáciu začalo riešiť zavedením nového 

parkovacieho systému a nových poplatkov, podľa ktorého zaplatí obyvateľ mesta s trvalým 

pobytom menší poplatok ako návštevník mesta a obyvateľ s prechodným bydliskom. Ďalej  

uviedol, že tento príklad sa nedá aplikovať pre potreby obce Borský Mikuláš. 

 

4. Záver 

 

Týmto bol program rokovania 19. zasadnutia obecného zastupiteľstva vyčerpaný 

a preto starosta obce p. Bc. Róbert Macek poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil 

o 17,15 h. 

 

 
 

 

 

   Bc. Róbert Macek 

   starosta obce 

 

Zapisovateľka: 

G. Cintulová 

 

 

Overovatelia: 

 

RNDr. Peter Gerhart, PhD. ................................................ 

 

 

Martin Šedivý   ................................................ 


